
Oświadczenie złożone 
przez senatora Jarosława Obremskiego 

na 48. posiedzeniu Senatu 
w dniu 30 stycznia 2014 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezes Rady Ministrów, minister infrastruktury i rozwoju Elżbiety 
Bieńkowskiej 

Szanowna Pani Minister! 
W odpowiedzi na oświadczenie z 11 grudnia ubiegłego roku w sprawie połączenia kolejowego Wrocław – 

Warszawa napisała Pani o minimalnych kosztach, przeszkodach i obecnie trwających na kolei pracach, pod-
kreślając, że proponowane przeze mnie rozwiązanie jest interesujące i godne przemyślenia, ale obecnie nie 
może zostać zrealizowane. 

Do poprzedniego oświadczenia chciałbym dołączyć jeszcze jedno pytanie. 
Czy znana jest Pani oraz Pani współpracownikom ekspertyza dr Waltza stworzona na zamówienie Urzędu 

Miejskiego we Wrocławiu oraz Urzędu Marszałkowskiego Województwa Łódzkiego? Według niej linia ko-
lejowa łącząca w linii prostej Wrocław, Łódź i Warszawę ma potencjał stania się drugą najbardziej uczęsz-
czaną linią w Polsce. Czy płynące z tego wnioski mogą w znaczący sposób wpłynąć na decyzje podejmowa-
ne w będącej przedmiotem oświadczenia sprawie? 

Z poważaniem 
Jarosław Obremski 




